
vv HEKELINGEN 

Notulen Algemene Ledenvergadering 19-12-2012 
 

Algemeen 

 

Aanwezige bestuursleden: Patrick Klaui (Voorzitter), Monica van Loon (Penningmeester), 

Raymond van Breugel (Technische zaken) en Ton van Pelt (Algemene zaken). 

 

Aantal leden: 46. 

 

Notulist: René Veerman. 

 

1. Opening Voorzitter 

 

De Voorzitter Patrick Klaui opent de vergadering om 20:00 uur en heet iedereen van harte 

welkom en vraagt 1 minuut stilte ter nagedachtenis aan de leden die ons in 2012 zijn 

ontvallen. 

 

Dit zal de laatste vergadering met Patrick Klaui als Voorzitter worden aangezien hij wegens 

privé-omstandigheden gaat stoppen. 

 

2. Ingekomen stukken 

 

Géén. 

 

3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 16-12-2011 en Bijzondere 

Ledenvergadering d.d. 21-05-2012 

 

Beide notulen worden goedgekeurd onder dankzegging aan beide notulisten. 

 

4. Jaarverslag van het bestuur 

 

De hoogte- (en diepte)punten worden door de Voorzitter besproken: 

 

- Handhaving zondag 1 in de derde klasse; 

- Terugtrekking van diverse teams; 

- Nieuwe jeugdplan plus coördinatoren op alle afdelingen; 

- De complimenten voor de heer Ferry Verbeek en zijn voetbalschool; 

- Aanstelling nieuwe trainer en keeperstrainer bij zondag 1; 

- Doorstroming van het grote aantal jeugdspelers naar zondag 1; 

- Begin vrijwilligersplan; 

- Nieuwe toernooien georganiseerd; 

- Nieuwe evenementencommissie; 

- Opening kunstgrasveld; 

- De diverse bestuursmutaties. 

 

De voorzitter spreekt de wens uit dat het nieuwe bestuur de benodigde tijd krijgt om één en 

ander te regelen en er weer rust op de vereniging komt. De neuzen moeten dezelfde kant op 

en we moeten weer samen door één deur kunnen gaan. 

 



Door de heer Jan Sintemaartensdijk wordt een opmerking geplaatst over het opzij schuiven 

van diverse vrijwilligers. 

 

5. Verslag penningmeester over het afgelopen jaar 2011 

 

De Penningmeester voert het woord en bespreekt alle kritische en/of andere 

noemenswaardige punten van het jaarverslag van het afgelopen seizoen. Het afgelopen 

seizoen werd met een klein positief van 1000 Euro afgesloten. 

 

De heer Ed Markestijn vraagt of alle bestuursleden dit jaarverslag hebben ondertekend. 

Volgens mevrouw Monica van Loon moeten volgens de accountant alléén de dagelijkse 

bestuursleden het financieel jaarverslag ondertekenen. De overige bestuursleden stemmen 

in voor de ondertekening. 

 

6. Verslag kascommissie 

 

De heer Marco van Dam bespreekt namens de kascommissie de resultaten van de 

kascommissie. Deze commissie heeft alle stukken en mappen gezien en kregen hierbij hulp 

van de accountant. 

 

Er staat een groot bedrag aan contributie open (6000 Euro). Er wordt toegezegd, de 

ledenlijst nogmaals door te lopen en die nog voetballen een deurwaarder op af te sturen. 

 

7. Vaststelling begroting 2012 / 2013 

 

De Penningmeester voert het woord en bespreekt de kritische punten van de nieuwe 

begroting. Hierover werden verder géén vragen aan de Penningmeester gesteld. 

 

8. Vaststelling contributie 2012 / 2013 

 

De verantwoording van de Penningmeester over de vrijwilligersbijdrage zal pas tijdens de 

volgende Algemene Ledenvergadering plaatsvinden. 

 

Mevrouw Monica van Loon verwacht dat de contributie voor het seizoen 2013 / 2014 

omhoog zal gaan. Is voor het huidige seizoen gelijk gebleven wel is de vrijwilligersbijdrage 

geïntroduceerd. De vrijwilligersbijdrage wordt op een aparte rekening geboekt. Top op heden 

zijn er géén betalingen gedaan van de vrijwilligersbijdrage en staat het hele bedrag nog 

gereserveerd voor betalingen ten behoeve van de vrijwilligers en/of zaken met betrekking tot 

deze vrijwilligers. 

 

Tijdens dit agendapunt vindt er een lange discussie plaats over alle problemen en voortgang 

met betrekking tot het vrijwilligersplan. Zonder vrijwilligerscommissie zal het vrijwilligersplan 

niet van de grond komen. Het bestuur roept de leden op om zitting te gaan nemen in de 

vrijwilligerscommissie. 

 

9. Wijziging statuten 

 

De voorgestelde wijzigingen worden door Gert van de Ruit doorgenomen (zie bijlage). De 

heer Ed Markestijn heeft nog een aantal vragen en opmerkingen hierover. Ondanks dat deze 

nieuwe statuten niet vooraf zijn opgestuurd maar wel ter beschikking lagen en na enige 

discussie hierover, worden de nieuwe statuten unaniem goedgekeurd door de aanwezige 

leden. 

 



10. Verkiezing bestuursleden 

 

Patrick Klaui treedt na deze vergadering af als Voorzitter. De heren Rob Twigt en René 

Veerman worden namens het bestuur voorgedragen voor de respectievelijke functies Jeugd 

zaken en Secretaris. Henk Slof heeft zich teruggetrokken als kandidaat voor de functie 

Jeugd zaken. 

 

Ton van Pelt is herkiesbaar voor de functie Algemene zaken. 

 

René Veerman en Rob Twigt stellen zich voor aan de aanwezige leden. 

 

Door de heren Ed Markestijn, Jan Sintemaartensdijk en Arjan Wagenaar worden een aantal 

kritische vragen gesteld aan het huidige bestuur en de kandidaat bestuursleden. Onder 

andere komt de gevolgde kandidaatstellingsprocedure ter sprake. 

 

Achtereenvolgens worden de heren René Veerman, Rob Twigt en Ton van Pelt gekozen met 

behulp van stembriefjes. 

 

11. Pauze 

 

12. Rondvraag 

 

De volgende vragen gesteld door de heer Ed Markestijn: 

 

- Over de geldkwestie met de Gemeente ? Loopt nog volgens Monica van Loon. 

 

- Over de functie van Patricia van Breugel ? Patricia heeft géén bestuursfunctie maar 

assisteert Monica van Loon op financieel administratief gebied. 

 

- Over de problemen met het senioren zaterdagvoetbal en of het bestuur hiermee wil 

stoppen ? Patrick Klaui zegt namens het bestuur dat hier niet mee wordt gestopt. Agressie 

en geweld rond de velden zal niet worden getolereerd en er zal corrigerend worden 

opgetreden. 

 

- Wat doet het bestuur met leden die al meer dan 40 jaar lid zijn ? In de KNVB-regels staat 

hier volgens Ed Markestijn iets over. En opgestapte bestuursleden ? Die laatste krijgen 

volgens Patrick Klaui een bedankje namens het bestuur. 

 

Dick Sijtsma heeft een vraag over het scheidsrechters te kort. Het bestuur zal hier na kijken 

in het kader van het vrijwilligersplan. Wellicht kunnen de jeugdleden een bijdrage leveren. 

 

13. Sluiting Voorzitter 

 

Niets meer aan de orde zijnde sluit Patrick Klaui om 22:00 uur de vergadering. Het laatste 

drankje kan op zijn kosten worden genutigd. 


